
Δηλωση Προεδρου Τ.Κ. Σοκαρα Βιλανακη Ιωαννη

  

 

  

Επιστολή προς τον Δήμαρχο Γόρτυνας

  

 

  

Μετά από το κείμενο του εκλεγμένου δημοτικού σύμβουλου Μιχάλη Ανδρεαδάκη προς τον
δήμο Γόρτυνας και αφού εμφανίστηκε ενυπόγραφα το όνομά μου, σας δηλώνω ότι η δική
μου υπογραφή στο εν λόγω κείμενο αναφερόταν σε τρία ερωτήματα που παραθέτω
παρακάτω και τα οποία εντέχνως παράβλεψε ο πρώτος υπογράφων και αφορούν σε τρία 
βασικά θέματα που ταλαιπωρούν την κοινότητα την όποια εκπροσωπώ.

  

Πρόκειται για τα εξής ζητήματα, τα οποία δεν εμφανίστηκαν (προφανώς εσκεμμένα) στο εν
λόγω έγγραφο.

  

1ον Η ασφαλτόστρωση του οδικού δικτύου…. Αποΐνι – Μετόχια Σοκαρά και Αποΐνι - Βελούλι
που είχα ζητήσει από την προηγούμενη αντιδήμαρχο Κα Σοφία Χατζάκη να υποβάλει
σχετικό αίτημα στην περιφέρεια Κρήτης

  

2ον Το σχέδιο για την δημιουργία ενός δημοτικού λαχανόκηπου στη θέση μετοχιανά περιβόλι
α, με τη αποκατάσταση της θαμμένης μέχρι σήμερα βρύσης 

  

3ον Η επέκταση δικτύου ΔΕΗ από την Β/Α έξοδο του χωριού προς τσιφούτ καστέλι 
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Όλα τα υπόλοιπα δεν τα γνωρίζω και δεν με εκφράζουν και επιπρόσθετα κάποια από αυτά
έχουν ήδη υλοποιηθεί από την παρούσα δημοτική αρχή.

  

 

  

  

Ο πρόεδρος του τοπ. συμ. Σοκαρά

  

 

  

Ιωάννης Βιλανάκης 
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